

关于谨防诈骗的严正声明

近日,我公司接到举报,称某海外网站大量冒用我公司信息,涉 嫌利用该网站实施网络诈骗。接到举报信息后,我公司立即向公安 机关报案举报。14日,我公司收到公安机关反馈的情况通报。根据 通报内容现声明如下:

 1、我公司国内唯一官方网站为 www.luxichemical.com,境外 唯一官方网站为 https://en.luxichemical.com; 唯一官方商城网 站为 https://shop.lxhg.com; 客服电话为 400-700-0830。

2、境外网站https://www.luxicml.com(如下所示)为黑客团 伙实施诈骗行为,恶意伪造的虚假网站,与我公司没有任何关系。

\leftrightarrow \rightarrow X a luxicml.com/pr	oducts.html				
Email : zhongguozh@lxcml.con	n 🕻 Phon	e : +86 16506353537			
	假鲁西网站 HOME	PRODUCTS V	ABOUTUS	WORKSHOP	

3、任何以我公司名义或假冒我公司、我公司员工实施诈骗行为, 诱骗他人钱款的不法单位和个人,我公司都将采取法律行动并追究 其违法责任。

4、请广大客户提高警惕,认清我公司官方网站,如发现以我公司名义或假冒我公司、我公司员工实施的诈骗行为,请立即向公安机关报案,并向我公司客服热线反馈有关信息。

5、正告以我公司名义或假冒我公司、我公司员工实施诈骗行为



吉 明

的不法单位或个人,立即停止违法行为,全网删除虚假网站等违法 信息,退赔违法所得,并向公安机关主动投案自首。 特此声明!



Solemn Statement on Fraud Alert

February 14, 2023

Recently, a suspected fraud website was reported for attempt to carry out online cheating under the name of Luxi Group. Upon receiving the clue, we immediately reported to the public security organ and got their feedback on Feb 14th. Based on the notice from public security organ, we hereby declared as follows:

1. The only official Chinese website of our company is www.luxichemical.com, and the only official English website is https://en.luxichemical.com.Our only official Chinese online shop is https://shop.lxhg.com/ufshop.The only English online shop is https://mall.lxhg.com. Our only customer service hotline is 400-700-0830.

J.



2. The English website https://www.luxicml.com, as shown below, is a fraud one made by hacker gangs. The malicious fake website has no relation with our company.

\leftrightarrow \rightarrow X a luxicml.com/	products.html			
Email : zhongguozh@lxcml.co	om 📢 Phon	e : +86 16506353537		
	假鲁西网站 HOME	PRODUCTS V	ABOUT US	WORKSHOP

3. We will take legal action against any illegal unit or individuals who commit fraud for money under the name of our company or by pretending to be our employees.

4. Please be vigilant and visit the real official websites. If you find any fraud behavior under the names of our company and our employees, please immediately contact us and report to the public security organizations.

5. We hereby warn the illegal units or individual who commit fraud under our name to immediately cease your illegal behavior, delete the illegal information including but not limited to the websites, refund the illegal income, and surrender to the public security organization.



邮编: 252211

电话: 0635-3481095